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Št.: 03201-9/2008 
Dne: 16.12.2008                    

Z A P I S 
 

16. seje Občinskega sveta Občine Postojna z dne 16.12.2008 ob 16. uri v prostorih Turistične 
kmetije Hudičevec. 
 
PRISOTNI SVETNIKI: SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, MAGAJNA Irena, 
KONRAD Tea, PAVLOVEC Miran, IPAVEC Florijana, TIRINGER Tomislav, ŽAGAR 
David, MILAVEC Roman, KNAFELC Livij, KNIFIC Jernej, ČERNAČ Zvone, GLAVAČ 
Ana, SIMČIČ Janko, FAJDIGA Dominik, STEGEL Boštjan, KLANJŠEK Tina, MUHIČ 
Darko, UHELJ Miha, VESEL Samo, BAJC Josip, JAKIN ČERNE Magda, PAHOR Karmen 
in JURCA Franc.  
 
OSTALI PRISOTNI: VERBIČ Jernej, župan Občine Postojna, KIDRIČ Brigita, direktorica 
občinske uprave, UDOVIČ Boštjan, višji svetovalec za premoženjsko pravne zadeve, VIČIČ 
ULJAN Vanja, pomočnica župana za finance, BLAŽEK Rudi  - KS Razdrto in JAPELJ 
Tončka, zapisničarka. 
NOVINARJI: ZAVADLAV Stana, BROVČ Gabrijela, ŠIRCA Sergeja, JAKSETIČ Dragica, 
MAČEK  Mitja, RUPNIK Veronika in Studio Proteus. 
 
V začetku seje je bilo prisotnih 20 članov občinskega sveta.  
VERBIČ Jernej, župan   je vodil sejo.  
BLAŽEK Rudi, predsednik KS Razdrto  je  predstavil delo in načrte KS Razdrto. 
STEGEL Boštjan, predsednik KS Veliko Ubeljsko je predstavil KS Veliko Ubeljsko. 
 
Sprejet in obravnavan je bil 

d n e v n i   r e d : 
1. Potrditev zapisa 15. seje občinskega sveta  
2. Kadrovske zadeve,  
3. Sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Postojna za 

leto 2009  
4. Sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za  uporabo 

stavbnega zemljišča v občini Postojna 
5. Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča za leto 2009 

6. Ponovna obravnava Odloka o merilih za podaljšanje obratovalnega časa gostinskih 
obratov in kmetij na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju občine 
Postojna   

7. Sprejem Odloka  o določitvi oblike, barve in velikosti napisnih tabel za označevanje 
ulic in  tablic s hišno številko na območju občine Postojna  

8. Sprejem Pravilnika o financiranju športa v Občini Postojna 
9. Sprejem letnega programa športa v občini Postojna za leto 2008 
10. Sprejem Pravilnika  o povračilu stroškov šolskega prevoza otrokom s posebnimi 
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potrebami 
11. Poročilo o izvedenih pogajanjih v postopku pridobivanja nepremičnin za potrebe 

gradnje manjšega vrtca s potrebnimi spremljajočimi zunanjimi površinami na območju 
S5 in P3 v Postojni  

12. Sprejem sklepa o razveljavitvi Odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje območja 
prostorske ureditve, ki se načrtuje z občinskim podrobnim prostorskim načrtom S5 in 
P3 v Postojni  

13. Soglasje k sistemizaciji delovnih mest v enoti Vrtec javnega zavoda Osnovna šola 
Prestranek 

14. Sprejem  soglasja za izplačilo povečane delovne uspešnosti za javni zavod Zdravstveni 
dom dr. Franca Ambrožiča Postojna  

15. Promet z nepremičninami 

16. Pobude in vprašanja in odgovori na pobude in vprašanja 

 
Ad 1) 

POTRDITEV ZAPISA 15. SEJE 
Zapis je bil posredovan z gradivom. 
Pripomb ni bilo, sprejet je bil 

s k l e p 
 

Občinski svet občine Postojna potrjuje zapis 15. seje Občinskega sveta z dne 29.10.2008. 
 
ZA 18 glasov od 23 prisotnih, PROTI – 
 

Ad 2) 
KADROVSKE ZADEVE 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom in z dodatnim gradivom. 
Razpravljali so: Knafelc Livij, Knific Jernej, Pahor Karmen, Jakin Černe Magda, Simčič 
Janko,  podžupanja S. Borsellino Margareta, podžupan Černač Zvonko. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

V Odbor za okolje in prostor se imenuje Darka Muhiča, stanujočega Dilce 16, Postojna.                                
2. 

Ta sklep velja takoj. 
 
ZA  12   glasov od 23 prisotnih, PROTI  8 
 

Ad 3) 
 

SPREJEM ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
PRORAČUNU OBČINE POSTOJNA ZA LETO 2009 

 
Gradivo je bilo posredovano  z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
ŽUPAN je podal obrazložitev in pozval svetnike, da podajo morebitne pisne predloge za 
spremembo. 
ŽUPAN je predstavil predloge za dopolnitve: dopolnitev, ki jo je predlagal župan, je bila dana 
z dodatnim gradivom. 
STEGEL Boštjan, Lista Poper  je predlagal naslednje prerazporeditve. 
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Za Krajevno skupnost Prestranek se iz postavke: se iz postavke 16067 prenese 5.000 EUR  na 
postavko  13081 in iz postavke 16036  se prenese 5.000 ERU na postavko 13081 
 Za Krajevno skupnost Hruševje se iz postavke  16064 prenese 4.600 EUR na postavko 
13080. 
Iz postavke 16065 se prenese 3.000 EUR na postavko 13080.  
Za Krajevno skupnost Planina se iz postavke 15028 se prenese 2.500 EUR na postavko 
06013.  
KONRAD Tea: Predlog dopolnitve:  
Sredstva v višini 20.000 EUR, ki so že bila zagotovljena v proračunu 2008, se  rezervirajo za 
nakup navedenega zemljišča v Malem Otoku tudi v rebalansu za leto 2010, in sicer predlaga 
sklep, ki naj se glasi: V proračunski postavki nakup zemljišč 4206 v višini 805.000 EUR se za 
nakup zemljišča v Malem Otoku za KS Hrašče zagotovi okvirno 20.000 EUR. Občinski 
upravi se naloži, da pridobi predhodno mnenje Zavoda za varstvo narave  in prične z ostalimi 
postopki za uresničitev navedenega projekta – izgradnjo igrišča v Malem Otoku. 
 
Razpravljali so: Vesel Samo, Bajc Josip, Žagar David, Knafelc Livij, Pahor Karmen, Jakin 
Černe Magda, Knific Jernej,  Uhelj Miha, Tiringer Tomislav,  Konrad Tea, Stegel Boštjan, 
Florijana Ipavec, podžupanja Margareta Srebotnjak Borsellino, župan Jernej Verbič, Jurca 
Franc. 
Podžupan Černač Zvone je podal dodatno obrazložitev.  

 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu občine Postojna za leto 2009 s tem, da se upoštevajo naslednje dopolnitve: 
1. Spremeni se 5. člen tako, da se glasi:  

Osnova za prerazporejanje pravic porabe je zadnji sprejeti proračun, sprememba proračuna 
ali rebalans proračuna. O prerazporeditvah pravic porabe občinskega finančnega načrta 
med proračunskimi uporabniki in področji proračunske porabe ter med glavnimi programi 
odloča župan, če nastanejo utemeljeni razlogi, če je na določenih postavkah manjša 
realizacija, na drugih pa potreba po dodatnih sredstvih ali če to narekuje dinamika 
izvajanja investicij. Župan odloča o prerazporeditvi pravic porabe tudi v načrtu razvojnih 
programov.  
O prerazporeditvah pravic porabe v finančnem načrtu krajevnih skupnosti odloča 
predsednik. 
Med izvrševanjem proračuna Občine Postojna finančna služba lahko odpre nov konto ali 
poveča obseg sredstev na kontu za izdatke, če pri planiranju proračuna ni bilo mogoče 
predvideti prejemnika proračunskih sredstev ali načina izvedbe projekta.  
Župan s poročilom o izvrševanju proračuna v mesecu  juliju in konec leta z zaključnim 
računom poroča občinskemu svetu o veljavnem proračunu za leto 2009 in njegovi 
realizaciji. 

2.  V proračunski postavki  16013 nakup zemljišč v višini 805.000 EUR se za nakup zemljišča 
v Malem Otoku – KS Hrašče zagotovi 20.000 EUR. Občinski upravi se naloži, da pridobi 
predhodno mnenje Zavoda za varstvo narave in prične z ostalimi postopki za uresničevanje 
navedenega projekta izgradnje igrišča v Malem Otoku. 

3.  Za Krajevno skupnost Prestranek se iz postavke 16067 prenese 5.000 EUR    
     na postavko  13081 in iz postavke 16036  se prenese 5.000 ERU na postavko 13081. 

Za Krajevno skupnost Hruševje se iz postavke  16064 prenese 4.600 EUR na postavko 
13080. 
Iz postavke 16065 se prenese 3.000 EUR na postavko 13080.  
Za Krajevno skupnost Planina se iz postavke 15028  prenese 2.500 EUR na postavko 
06013.  
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ZA 12 glasov od 23 prisotnih, PROTI  5 glasov. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Občinski svet občine Postojna sprejema dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega 
premoženja občine Postojna za leto 2009. 

2. 
Osnova za izvedbo pridobitve nepremičnega premoženja je posamičen program pridobivanja 
nepremičnega premoženja, katerega sprejme župan občine Postojna. 

3. 
Občinski svet občine Postojna pooblašča župana občine Postojna za podpis vseh pogodb v 
prometu z nepremičninami, ki so predmet načrta pridobivanja nepremičnega premoženja. 

4. 
S tem sklepom se v letni načrt pridobivanja nepremičnega premoženja za leto 2009 prenesejo 
vsa nerealizirana pridobivanja nepremičnega premoženja, sprejetega z letnimi programi 
pridobivanja nepremičnega premoženja iz preteklih let. 

5. 
Ta sklep velja takoj. 
 
ZA 12 glasov od 23 prisotnih, PROTI - 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Občinski svet občine Postojna sprejema dopolnitev letnega  načrta razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem občine Postojna za leto 2009:   

 za nepremičnine, katerih posamična vrednost predvidoma ne presega 30.000€  
2. 

Osnova za izvedbo posameznih prodaj oz. zamenjav občinskega nepremičnega premoženja je 
posamičen program razpolaganja, katerega sprejme župan občine Postojna.  

3. 
Občinski svet občine Postojna pooblašča župana občine Postojna za podpis vseh pogodb v 
prometu z nepremičninami, ki so predmet načrta razpolaganja z nepremičnim  premoženjem. 

4. 
O rezultatih prodaje je župan občine Postojna dolžan obvestiti Občinski svet ob zaključnem 
računu.  

5. 

S tem sklepom se prenesejo v letni načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem za leto 
2009  vse nerealizirane prodaje nepremičnega premoženja, sprejete z letnimi programi prodaje  
nepremičnega premoženja iz preteklih let.  

6. 
Ta sklep velja takoj. 

 
ZA 12 glasov od 23 prisotnih, PROTI 1 
 

 
Ad 4) 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O NADOMESTILU ZA 
UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI POSTOJNA 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom.  
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Razpravljali so: Vesel Samo, Jakin Černe Magda, Knafelc Livij, Konrad Tea. 
Udovič Boštjan, župan in podžupan so odgovarjali na vprašanja iz razprave. 
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Občinski svet Občine Postojna sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Postojna. 
 
ZA 21 glasov od 23 prisotnih, PROTI -. 
 

Ad 5) 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 

NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA ZA LETO 2009 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
ŽUPAN je podal kratko obrazložitev. 
Razpravljala je Srebotnjak Borsellino Margareta.  
Župan in direktorica občinske uprave sta odgovorila na vprašanja. 
 
Soglasno s 23. glasovi je bil sprejet  

s k l e p 
1. 

Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju občine 
Postojna za leto 2009 znaša 0,000092636  €. 

2. 
Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in se uporablja od 01.01.2009 dalje. 

 
 

Ad 6) 
PONOVNA OBRAVNAVA ODLOKA O MERILIH ZA PODALJŠANJE 

OBRATOVALNEGA ČASA GOSTINSKIH OBRATOV IN KMETIJ, NA KATERHI 
SE OPRAVLJA GOSTINSKA DEJAVNOST V OBČINI POSTOJNA 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
ŽUPAN je predstavil predlog.  
STEGEL Boštjan je vložil 1. amandma:na 10. člen odloka - datum v 10. členu se spremeni 
do 28.2.2009. 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta: je podala 2. amandma: V 5. alineji 9. člena, se 
beseda »in« nadomesti z besedo »oziroma«. 
VESEL Samo -Lista za mlade  je podala 3. amandma: v 2. odstavku 7. člena se določba »50 
m« nadomesti z »30 m«.  
Predlagan je bil 4. amandma:  

1. predlog: V vseh členih se izraz »soglasje KS« spremeni v izraz »mnenje KS«, pri 
čemer se tretji odstavek sedmega člena spremeni tako, da se glasi: »v primeru, da 
krajevna skupnost  mnenja ne poda v roku 30 dni od dneva ko je pristojni organ 
občinske uprave za to zaprosil, se šteje, da je mnenje negativno. 

2. predlog: 3. odstavek 7. člena se spremeni tako, da se glasi: » V primeru, da krajevna 
skupnost soglasja ne poda v roku 30 dni od dneva, ko je pristojni organ občinske 
uprave za to zaprosil, se šteje, da soglasje ni bilo dano. V tem primeru se soglasje 
krajevne skupnosti ne šteje kot obvezna priloga in se ne upošteva kot merilo pri 
odločanju o izdaji soglasja«. 

 
Predlagan je bil 5. amandma: Spremeni se  1. odstavek 9. člena tako, da se glasi:  
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»Soglasje za obratovanje v podaljšanem obratovalnem času, ki se gostincu izda za določeno 
trajajoče obdobje, lahko občina kadarkoli prekliče, če ugotovi: 

- ponavljajoče se kršitve javnega reda in miru v gostinskih obratih in kmetijah ter 
njihovi neposredni bližini na osnovi zapisnikov po posredovanju s strani policije 
oziroma  pristojnih inšpekcijskih organov, 

- pritožbe krajevne skupnosti,  
- ponavljajoče se pisne pritožbe stanovalcev v bližini  gostinskih objektov, naslovljene 

na Urad župana, 
- da  je iz zapisnika tržnega inšpektorja in policije razvidno, da je gostinec večkrat 

prekoračil podaljšan obratovalni čas.  
 
KONRAD Tea je podala 6. amandma -predlog Društva za gostinstvo in turizem, da se črta 
tretja alineja 9. člena. 
Pozneje je amandma umaknila. 
Razpravljali so: Vesel Samo, Konrad Tea, Stegel Boštjan, Srebotnjak Borsellino Margareta, 
Bajc Josip.  
Udovič Boštjan, župan in  podžupan so odgovarjali  na vprašanja iz razprave. 
 
Soglasno s 23. glasovi je bil sprejet  
 

a m a n d m a  št. 1 
 
Spremeni se 10. člen odloka tako, da se datum »31.12.2008« nadomesti z »28.2.2009«. 
 
 
Soglasno z 23. glasovi je bil sprejet  
 

a m a n d m a  št. 2 
 

Spremeni se 5. alineja 9. člena in se glasi: »da je iz zapisnika tržnega inšpektorja oziroma 
policije razvidno, da je gostinec večkrat prekoračil podaljšan obratovalni čas«. 
 
Sprejet je bil  

a m a n d m a št. 3 
v 2. odstavku 7. člena se določba »50 m« nadomesti z določbo »30 m«. 

 
ZA  14 glasov od 23 prisotnih, PROTI 7 glasov. 
 
Predlagani  

a m a n d m a št. 4 
V vseh členih se izraz »soglasje KS« spremeni v izraz »mnenje KS«, pri čemer se tretji 
odstavek sedmega člena spremeni tako, da se glasi: »v primeru, da krajevna skupnost  mnenja 
ne poda v roku 30 dni od dneva ko je pristojni organ občinske uprave za to zaprosil, se šteje, 
da je mnenje negativno. 
 
ni bil sprejet. ZA 9 glasov od 23 prisotnih, PROTI 11glasov. 
Predlagani  

a m a n d m a št. 5 
Spremeni se  1. odstavek 9. člena tako, da se glasi:  
»Soglasje za obratovanje v podaljšanem obratovalnem času, ki se gostincu izda za določeno 
trajajoče obdobje, lahko občina kadarkoli prekliče, če ugotovi: 



 1 - 7 

- ponavljajoče se kršitve javnega reda in miru v gostinskih obratih in kmetijah ter 
njihovi neposredni bližini na osnovi zapisnikov po posredovanju s strani policije 
oziroma  pristojnih inšpekcijskih organov, 

- pritožbe krajevne skupnosti,  
- ponavljajoče se pisne pritožbe stanovalcev v bližini  gostinskih objektov, naslovljene 

na Urad župana, 
- da  je iz zapisnika tržnega inšpektorja in policije razvidno, da je gostinec večkrat 

prekoračil podaljšan obratovalni čas.  
 
ni bil sprejet. (ZA 11 glasov od 23 prisotnih, PROTI 12 glasov). 
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Občinski svet Občine Postojna sprejema Odlok o merilih za podaljšanje obratovalnega časa 
gostinskih obratov in kmetij na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju občine 
Postojna skupaj s sprejetimi amandmaji. 
 
ZA 16 glasov od 23 prisotnih, PROTI - 
 
 

Ad 7) 
SPREJEM ODLOKA O DOLOČITVI OBLIKE, BARVE IN VELIKOSTI NAPISNIH 

TABEL ZA OZNAČEVANJE ULIC IN TABLIC S HIŠNO ŠTEVILKO NA 
OBMOČJU OBČINE POSTOJNA 

 
Predlog je bil posredovan z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev. 
Razpravljali so: Fajdiga Dominik, Jakin Černe Magda, Uhelj Miha,  Konrad Tea, . 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal podžupan Černač Zvonko.  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o določitvi oblike, barve in velikosti napisnih 
tabel za označevanje ulic in  tablic s hišno številko na območju občine Postojna. 
 
ZA 21 glasov od 23 prisotnih, PROTI 1 
 
 

Ad 8) 
SPREJEM PRAVILNIKA O FINANCIRANJU ŠPORTA V OBČINI POSTOJNA 

 
Predlog je bil posredovan z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
ŽUPAN je obrazložil predlog. 
 
Razpravljali so: Fajdiga Dominik, Tiringer Tomislav,  Jakin Černe Magda, podžupanja 
Srebotnjak Borsellino Margareta. 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril župan Jernej Verbič. 
 
Soglasno s 23. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Pravilnik o sofinanciranju športa v Občini Postojna. 
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Ad 9) 
SPREJEM LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI POSTOJNA ZA LETO 2008 
Gradivo je bilo posredovano enako kot za ostale točke. 
ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev. 
Razpravljal je Tiringer Tomislav. 
 
Soglasno z 22. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema letni program športa v občini Postojna za leto 2009.  
 
 

Ad 10) 
SPREJEM PRAVILNIKA O POVRAČILO STROŠKOV ŠOLSKEGA PREVOZA 

OTROKOM S POSEBNIMI POTREBAMI 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom in z dodatnim gradivom. 
Razpravljal je Stegel Boštjan,  
Direktorica občinske uprave Kidrič Brigita je odgovorila na njegovo vprašanje. 
 
Soglasno z 22. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Pravilnik o povračilu stroškov šolskega prevoza 
otrokom s posebnimi potrebami. 
 

Ad 11) 
POROČILO O IZVEDENIH POGAJANJIH V POSTOPKU PRIDOBIVANJA 

NEPREMIČNIN ZA POTREBE GRADNJE MANJŠEGA VRTCA S POTREBNIMI 
SPREMLJAJOČIMI ZUNANJIMI POVRŠINAMI NA OBMOČJU S5 IN P3 V 

POSTOJNI 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in dodatno pred pričetkom seje. 
ŽUPAN je podal obrazložitev. 
Razpravljali so: Vesel Samo, Pahor Karmen, podžupan Černač Zvonko, podžupanja 
Srebotnjak Borsellino Margareta,  Knific Jernej, Knafelc Livij.  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Občinski svet Občine Postojna  se je seznanil s Poročilom o izvedenih pogajanjih v postopku 
pridobivanja nepremičnin za potrebe gradnje manjšega vrtca s potrebnimi spremljajočimi 
zunanjimi površinami. 

2. 
Zaključi se postopek pridobivanja nepremičnin na območju S5 P3, ki je bil uveden za potrebe 
pridobitve nepremičnin za gradnjo vrtca.  

3. 
Občina Postojna bo v letu 2009 z novogradnjo na območju obstoječega vrtca Cesta na 
Kremenco, pridobila 3 oddelke za prvo starostno obdobje, zato je tudi iz tega razloga gradnja 
6 oddelčnega vrtca, ki je bila predvidena na območju  S5 P3, nepotrebna in ekonomsko 
neupravičena. 

4. 
Občina Postojna bo spremljala stanje na področju vrtčevskega varstva in v primeru povečanja 
potreb pravočasno zagotovila ustrezne rešitve.  
  
ZA 14 od 21   prisotnih, PROTI 1 
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Ad 12) 
SPREJEM SKLEPA O RAZVELJAVITVI ODLOKA O ZAČASNIH UKREPIH ZA 
ZAVAROVANJE OBMOČJA PROSTORSKE UREDITVE, KI SE NAČRTUJE Z 

OBČINSKIM PODROBNIM PROSTORSKIM NAČRTOM S5 IN P3 V POSTOJNI 
 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in dodatno pred pričetkom seje. 
ŽUPAN je podal obrazložitev. 
 
Razprave ni bilo, sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Razveljavi se Odlok o začasnih ukrepih za zavarovanje območja prostorske ureditve, ki se 
načrtuje z občinskim podrobnim prostorskim načrtom S5 in P3 v Postojni (Uradni list RS, št. 
73/08).  

2. 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
 
ZA 17 od 20 prisotnih, PROTI - 
 

Ad 13) 
SOGLASJE K SISTEMIZACIJI DELOVIH MEST V ENOTI VRTEC JAVNEGA 

ZAVODA OSNOVNA ŠOLA PRESTRANEK 
 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in dodatno pred pričetkom seje. 
ŽUPAN je podal obrazložitev. 
Razpravljali so: Vesel Samo, Jakin Černe Magda, Uhelj Miha. Župan in direktorica občinske 
uprave sta odgovorila na vprašanja. 
 
Soglasno z 19. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
1. 

Občina Postojna, ustanoviteljica javnega zavoda Osnovna šola Prestranek, soglaša, da se od 1. 
9. 2008 dalje delo v OŠ Prestranek - Vrtec Prestranek, ki deluje v imenovanem javnem 
zavodu, organizira tako, da je oblikovan en heterogen in en homogen oddelek. 

2. 
Občina Postojna, ustanoviteljica javnega zavoda Osnovna šola Prestranek, daje javnemu 
zavodu SOGLASJE K SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST v OŠ Prestranek – Vrtec 
Prestranek, ki deluje v imenovanem javnem zavodu: 
 

DELOVNO MESTO število delavcev 
GLEDE NA NORMATIV 

POMOČNIK RAVNATELJA 0,22 
VZGOJITELJ PREDŠOLSKIH OTROK 2,00 
POMOČNIK VZGOJITELJA 2,00 
SVETOVALNI  DELAVEC 0,06 
ORGANIZATOR PREHRANE 0,03 

ORGANIZATOR ZDRAVSTVENO 
HIGIENSKEGA REŽIMA (ZHR) 

 
 
 

0,03 
KUHAR IV 1,00 
RAČUNOVODJA VI 0,25 
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POSLOVNI SEKRETAR 0,25 
HIŠNIK V 0,13 

PERICA   
0,17 

ČISTILEC 0,50 
SPREMLJEVALEC GIBALNO 
OVIRANEGA OTROKA 

 
1,00 

 
SKUPAJ 

 
7,64 

 
3. 

Soglasje k sistemizaciji delovnih mest velja od dneva izdaje soglasja, uporablja pa se od 
1.9.2008 dalje. 
 

Ad 14) 
SPREJEM SOGLASJA ZA IZPLAČILO POVEČANE DELOVNE USPEŠNOSTI ZA 
JAVNI ZAVOD ZDRAVSTVENI  DOM DR. FRANCA AMBROŽIČA POSTOJNA 

 
Predlog je bil dan z gradivom za sejo, sklepi pristojnega odbora pa z dodatnim gradivom. 
Razpravljali so: Pahor Karmen, Magajna Irena, Bajc Josip,  župan Verbič Jernej,  
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
1. 

Občina Postojna, soustanoviteljica javnega zavoda Zdravstveni dom dr. Franca Ambrožiča 
Postojna, soglaša z akontativnim izplačilom sredstev delavcem Javnega zavoda Zdravstveni 
dom dr. Franca Ambrožiča za obdobje od 1.1.2008 do nadaljnjega, vendar najdlje do 31.12. 
2008, zaradi  dodatne delovne uspešnosti v  predlaganem skupnem obsegu  25.016 EUR. 

2. 
Javni zavod  prevzema vso odgovornost glede določanja obsega in izplačila sredstev za 
dodatno delovno uspešnost v javnem zavodu. 

3. 
Ta sklep velja takoj. 
 
ZA 17 glasov od 20 prisotnih, PROTI – 
 

Ad 15) 
PROMET Z NEPREMIČNINAMI 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
Razprave ni bilo. Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Ukine se status javno dobro na zemljišču, par. št. 4788/2 cesta  površini 660 m2 je vpisanem v 
z.k. vl. št. 1598 k.o. 2492 Slavina kot javno dobro. 

2. 
Občinski upravni organ izda ugotovitveno odločbo o ukinitvi statusa javno dobro in 
vzpostavitvi lastninske pravice na nepremičnini iz prejšnje točke. Odločba je podlaga za vpis 
lastninske pravice v zemljiško knjigo. 
 
ZA 19 glasov od 20 prisotnih, PROTI – 
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Ad 16) 
POBUDE IN VPRAŠANJA IN ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
1. VESEL Samo je dal pripombe na spletno stran Občine Postojna:  

- stran je raztresena v vseh alternativnih brskalnikih, meniji se narobe odpirajo, 
fleši so eden čez drugega, 

- podpoglavje oz. podstran spletne strani, ki se imenuje novinarsko središče je 
sestavljena iz člankov, objavljenih v medijih, ki se nanašajo na občino 
Postojna in bližnjo okolico. V izogib kršenju tega koncepta prosi, da se iz teh 
strani umaknejo vsi članki iz KS Planina na ajdovskem.  

- zakaj so vse objave na strani novinarsko središče samo iz enega časopisa, 
samo iz Primorskih novic iz ostalih pa ne? 

- članki, objavljeni v biltenu naj bodo na spletu objavljeni ustrezno – ne v obliki 
PDF itd, tako da bodo dostopni vsem občanom brez da si instalirajo dodatne 
programe, 

- dal je pobudo da se poenotijo oblike elektronskih  predpisov, ki so različne: 
PDF, Mikrosof Word, priponka elektronske pošte… 

- posodobi naj se iskalnik 
2. UHELJ Miha je glede urejanja Trga padlih borcev povedal, da je bilo ob predstavitvi 

OPN na OS  poudarjeno, da so zadeve usklajene, vendar se sedaj pojavlja problem, 
ker ni več parkirnih mest. Dvomi, da bo predviden način parkiranja rešil problem 
parkiranje za prebivalce Tržaške c. 4. V odgovoru sicer piše, da do tega ne obstaja 
formalna obveza občine, vendar obstaja moralna, zato predlaga, da se razmisli o tem, 
da je odvzetih 16 parkirnih mest. 
ŽUPAN je odgovoril, da je imel pogovor z lastniki, kjer je dobil drugačne 
informacije. 

3. MUHIČ Darko je vprašal kdaj bo rekonstruirana cesta Postojna – Hruševje in kdaj 
bo izveden obljubljen tretji pas pri Smrekcah. 
 
PODŽUPAN je odgovoril, da je to državna cesta. V naslednjem letu sta obe ureditvi 
v planu. 
 

4. SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, podžupanja je dala pobudo, da se 
ustanovi mestna blagajna, s čimer bi pomagali občanom. Organizirana mestna 
blagajna lahko plačuje stroške javnih gospodarskih  služb v občini Postojna, stroške 
vrtcev, osnovnih šol in vseh, s katerimi sklene ustrezno pogodbo oz. dogovor, brez 
provizij. 
Potrebno je, da občina to organizira, zaposli oz. prerazporedi delavca občinske 
uprave, sklene ustrezne pogodbe oz. dogovore in pogodbo s komercialno banko. 
Veliko občin ima to že urejeno. Osebno je pripravljena s pravnega vidika pri tem 
pomagati.  
 

5. Dala je pobudo vodji pogajalske skupine za dogovarjanje z MORS glede Počka,  
Karmen Pahor, da se pridobi informacije, kakšno onesnaževanje so puščale na okolju 
vaje na Počku, zlasti dve oborožitveni vaji, v katerih je bil prisoten tudi bataljon za 
jedrsko, biološko,  radiološko  in kemijsko obrambo.  
Naš dogovor je zastarel in ne drži, ker je preživel dve generalni oborožitveni vaji na 
Počku leta 2005. Po njenih informacijah, bi MORS občino moral obvestiti o zadnjih 
vajah. Navedeno je, da se poligon ne bo dajal v najem za vadbene dejavnosti tujim 
oboroženim silam, vendar so pri zadnji vaji po informacijah iz tiska, sodelovale tudi 
sile Nato.  Pogajalec, ki se pogaja za občino, naj zagotovi izvajanje dogovora in ga 
posodobi, saj je bil podpisan preden je Slovenija postala članica Nata. Občina Pivka 
dobi od ministrstva veliko več sredstev kot občina Postojna zaradi uporabe Počka. 
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6. KONRAD Tea je opozorila, da prehodi za pešce niso dovolj osvetljeni, zlasti je 

nevarno križišče pri Livu. Prosila je za ustrezno osvetlitev. 
 

7. JAKIN ČERNE Magda je vprašala ali se še opravlja pometanje cest na Prestranku – 
odpadnega listja.  
 

8. Prosila je za informacijo ali je bila napačna izvedba prenove ceste vzrok za poplavo v 
Rakitniku, ko je bila poplavljena stanovanjska hiša. 
 

9. Vprašala  je kdo in kako čisti trg pred Primorko. 
 

10. Dala je pobudo, da se v občinskem glasilu urednik podpiše pod vse članke, ki jih 
napiše, sicer je pisalo, da so vsi nepodpisani članki od urednika, vendar nekateri so 
bili drugi ne. Poleg tega je  bilo besedilo različnih velikosti, presvetle slike in 
podobno. Predlagala je, da se časopis primerno ureja in podnaslavlja.  
 

11. PAHOR Karmen je vprašala zakaj se v Glasilu 1909 pa tudi v javnih dokumentih 
občine Postojna vedno pogosteje izpušča ime trga Trg padlih borcev. Navaja se ime 
Vilharjev trg ali trg pred knjižnico. Ali je to napoved spremembe imena trga? 
 

12. Vprašala je kakšni so načrti glede lekarne v Prestranku. Predlog za odprtje podružnice 
v Prestranku je bil obravnavan tudi na občinskem svetu.  Ali to še velja in kdaj se bo 
izvedlo? 
 

13. Dala je pobudo, da bi se odpiralni čas Lekarne v Postojni prilagodil ordinacijskemu 
času ambulant – zdaj se Lekarna odpira ob 8. uri, ambulante pa ob 7, zaradi česar 
pacienti čakajo. 
 

14. Ponovno naj se proučijo  možnosti za zagotovitev boljših bivalnih pogojev za 
begunce iz BIH, ki še vedno živijo v prostorih nekdanje postojnske vojašnice v 
popolnoma neustreznih pogojih, brez osnovnih higienskih pogojev in brez ogrevanja. 
 

15. Odgovorila je na pobudo podžupanje. Nikoli ni bila imenovana za vodjo pogajalske 
skupine z MORS. Kot podžupanja je dvakrat vodila skupino, ki je zastopala občino 
Postojna in spremljala izvajanja dogovora. Nikoli tudi ni bila pooblaščena za 
pogajanja z MORS. Zato mora podžupanja nasloviti pobudo komu drugemu. 
 

16. VESEL Samo je predlagal, da bi prehode za pešce v času izgradnje krožišča na 
Titovi cesti, ki so označeni z rumeno barvo, močneje označili in osvetlili. 
 

17. KNIFIC Jernej je dal dve pisni  pobudi; da se na podlagi izjav g. Simčiča in ge. 
Borsellino  ugotovi kdaj je Lista krajevnih skupnosti dobila dodatne glasove volivcev 
glede na to, da so dobili novo mesto v Odboru za okolje in prostor. V kolikor razlaga 
drži, to mesto pripada Listi Skupaj. 
 

18. Naj se obvesti vaščane Velikega Otoka, da se prestavlja gradnja kanalizacije zato, ker 
nekateri nočejo dati soglasja oziroma služnosti in se vaščane obvesti kdaj bo 
investicija izvedena. 

 
PODŽUPAN je dejal, da bo na podlagi sprejetega rebalansa namenjenih več sredstev tudi za 
javno razsvetljavo - nekateri prehodi za pešce so slabo osvetljeni. 
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S predlogom za preimenovanje Trga padlih borcev ni seznanjen, meni, da se navajajo različna 
imena, ker gre  za ljudsko poimenovanje. 
Lekarna Prestranek je zadeva zavoda Kraške Lekarne, ki bodo morale izvesti določene 
aktivnosti  glede na to, da je sredstev dovolj, da bi lahko dosegli zastavljen rok, leto 2010. 
Pobuda za uskladitev odpiralnega časa z Lekarno je dobra. Predlagal je, da se o tem dogovori 
svetnik Knafelc Livij, ki je član sveta tega zavoda. 
Glede stanovanjskih razmer beguncev je povedal, da je v tej zvezi občina že večkrat 
predlagala konkretne rešitve: MORS-u je bilo predlagano, da se glede na število praznih 
stanovanj, ki v  občini so, zadeve ustrezno in hitro rešijo. Občina več pristojnosti pri tem 
nima. Objekt je v lasti ministrstva.  
 
ŽUPAN je opozoril, da je v pooblastilih podžupanom jasno navedeno, katera področja 
pokrivajo in katere dodatne naloge dobijo.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.20 uri. 
 
Tončka Japelj                                                                                Jernej Verbič 
zapisničarka                                                                                      ŽUPAN 
 
 
 
 


